
PROTOKÓŁ NR XXXIX/2022 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SKÓRCZU,  

KTÓRA ODBYŁA SIĘ DNIA 25 SIERPNIA 2022 R.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Miejsce obrad: Miejski Ośrodek Kultury w Skórczu 

             ul. 27 Stycznia 4 

                                    83-220 Skórcz 

W sesji udział wzięło 14. Radnych 

oraz pracownicy Urzędu Miejskiego. 
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CZĘŚĆ PIERWSZA – SPRAWY REGULAMINOWE  

AD. 1 OTWARCIE SESJI I POWITANIE. 

 O godz. 16.00 otwarcia XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Skórczu dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski, który powitał wszystkich przybyłych 

na obrady. 

 

AD. 2 STWIERDZENIE KWORUM. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował, że zgodnie z listą obecności, na 

sali obecnych jest 14. radnych, a więc jest kworum i Rada może podejmować uchwały. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

AD. 3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY.  

 W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z poprzedniej sesji, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem protokołu – 14, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Protokół Nr XXXVIII/2022 z sesji Rady Miejskiej w Skórczu, która odbyła się  

28 czerwca 2022 roku został przyjęty bez uwag. 

 

AD. 4 ZGŁASZANIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Radni nie wnieśli żadnych wniosków do porządku obrad.  

 

Przed przystąpieniem do drugiej części obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski podziękował sponsorom oraz wszystkim, którzy pomagali  

w organizacji IX Zlotu Motocyklowego „U Czapli”. Przewodniczący wręczył również 

specjalne podziękowania dla osób zaangażowanych w organizację wydarzenia, które były 

obecne na sali obrad. W imieniu Burmistrza Miasta Skórcz, statuetkę z podziękowaniem 

odebrał jego zastępca Wojciech Wierzbowski.  

Przewodniczący Czapiewski poinformował również, że w przyszłym roku odbędzie 

się dziesiąta, jubileuszowa, edycja imprezy i planuje, by była ona bardziej uroczysta. W 

związku z tym, iż w przyszłym roku gospodarzem imprezy będzie właśnie Skórcz, dlatego 
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Przewodniczący planuje, by temat jej organizacji został podjęty na którymś z posiedzeń 

komisji lub innym spotkaniu zorganizowanym w tym celu. 

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY 

AD. 1 SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA  

W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM WRAZ Z INFORMACJĄ O REALIZACJI 

UCHWAŁ RADY MIEJSKIEJ. (załącznik nr 3 do protokołu)    

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym wraz z informacją 

o realizacji uchwał Rady Miejskiej radni otrzymali na piśmie, więc odstąpiono od jego 

odczytania. Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego sprawozdania.  

 

AD. 2 INFORMACJA O REALIZACJI ZADAŃ OŚWIATOWYCH W ZESPOLE 

SZKÓŁ PUBLICZNYCH W SKÓRCZU W ROKU SZKOLNYM 2021/2022.  

(załącznik nr 4 do protokołu) 

Informację o realizacji zadań oświatowych w zespole szkół publicznych w Skórczu  

w roku szkolnym 2021/2022 radni otrzymali na piśmie, więc odstąpiono od jej odczytania.   

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do otrzymanej informacji. 

 

AD. 3 INFORMACJA Z WYKONANIA BUDŻETU GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ 

ZA I PÓŁROCZE 2022 R. (załącznik nr 5 do protokołu) 

Uchwałę Nr 098/g126/B/I/22 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Gdańsku z dnia 11 sierpnia 2022 roku pozytywnie opiniującą informację z wykonania 

budżetu gminy miejskiej Skórcz za pierwsze półrocze (załącznik nr 6 do protokołu) odczytała 

zebranym Skarbnik Miasta Krystyna Bogulska. 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do informacji z wykonania 

budżetu gminy miejskiej Skórcz za pierwsze półrocze 2022 r. przedstawiła jej 

przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do informacji z wykonania budżetu 

gminy miejskiej Skórcz za pierwsze półrocze 2022 r.  przedstawił jej przewodniczący Roman 

Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do informacji z wykonania budżetu 

gminy miejskiej Skórcz za pierwsze półrocze 2022 r.  przedstawił jej przewodniczący 

Stanisław Eggert. 
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Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do informacji z wykonania budżetu 

gminy miejskiej Skórcz za pierwsze półrocze 2022 r.   

W związku z brakiem pytań co do powyższej informacji, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jej przyjęciem. Wynik głosowania 

był następujący: 

 - „za” przyjęciem informacji – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

 

AD. 4. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

UCHWAŁY BUDŻETOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2022 ROK.  

(załącznik nr 7 do protokołu) 

Projekt powyższej uchwały przedstawiła radnym Skarbnik Miasta Krystyna Bogulska. 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXIX/249/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 25 sierpnia 2022 r. 

została podjęta. 

 

AD. 5 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ  

NA LATA 2022 – 2033. (załącznik nr 8 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 
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 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXIX/250/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 25 sierpnia 2022 r. 

została podjęta. 

 

AD. 6 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA ZASAD 

UDZIELANIA I ROZLICZANIA DOTACJI CELOWYCH Z BUDŻETU GMINY 

MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA DOFINANSOWANIE PRAC ZWIĄZANYCH  

Z TRANSPORTEM I UNIESZKODLIWIENIEM WYROBÓW ZAWIERAJĄCYCH 

AZBEST Z TERENU GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ.  (załącznik nr 9 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXIX/251/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 25 sierpnia 2022 r. 

została podjęta. 

 

AD. 7 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE  

OKREŚLENIA ZASAD UDZIELANIA I ROZMIARU ZNIŻEK GODZIN  

DLA NAUCZYCIELI, KTÓRYM POWIERZONO STANOWISKA 

KIEROWNICZE ORAZ OKREŚLENIA TYGODNIOWEGO OBOWIĄZKOWEGO 

WYMIARU GODZIN ZAJĘĆ PEDAGOGÓW, PEDAGOGÓW SPECJALNYCH, 

PSYCHOLOGÓW, LOGOPEDÓW, TERAPEUTÓW PEDAGOGICZNYCH, 

DORADCÓW ZAWODOWYCH ZATRUDNIONYCH W SZKOŁACH  

I PRZEDSZKOLACH, DLA KTÓRYCH ORGANEM PROWADZĄCYM  

JEST GMINA MIEJSKA SKÓRCZ. (załącznik nr 10 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 
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W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXIX/252/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 25 sierpnia 2022 r. 

została podjęta. 

 

AD. 8 PRZYJĘCIE SPRAWOZDANIA Z PRAC KOMISJI REWIZYJNEJ  

ZA PIERWSZE PÓŁROCZE 2022 R. (załącznik nr 11 do protokołu) 

Powyższe sprawozdanie odczytała zebranym Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Justyna Kreja. 

W związku z brakiem pytań co przedstawionego sprawozdania, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik 

głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem sprawozdania z prac KR za pierwsze półrocze 2022 r. – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

 

Raport zbiorczy z przebiegu wszystkich głosowań, które odbyły się podczas XXXIX 

sesji Rady Miejskiej w dniu 25 sierpnia 2022 r. stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Pisemne stanowiska Komisji Budżetu i Finansów co do uchwał podejmowanych  

na XXXIX sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 13 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Gospodarczej co do uchwał podejmowanych  

na XXXIX sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 14 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Społecznej co do uchwał podejmowanych na XXXIX 

sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 15 do protokołu.  

 

CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKOŃCZENIE OBRAD 

AD. 1 INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

W tej części obrad Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował, że 

przebywający u niego goście z Ukrainy dwa tygodnie temu wyjechali. Pytał również o to, ilu 
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w tej chwili na terenie miasta mamy uchodźców z Ukrainy, na co zastępca burmistrza 

Wojciech Wierzbowski odpowiedział, że są to 64 osoby. 

Przewodniczący Czapiewski pytał również ile dzieci z Ukrainy będzie chodziło do 

szkoły w nowym roku szkolnym, na co dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Skórczu Anna 

Bielińska odpowiedziała, że będzie to około 12. osób, ale potwierdzenie będzie dopiero  

1 września, kiedy te dzieci stawią się do szkoły. Z tego, co mówili rodzice, to dzieci przyjdą 

do szkoły. 

Radny Marian Firyn pytał, do jakich klas będą chodzić te dzieci, czy będą w tym 

pierwsze klasy, na co pani dyrektor odpowiedziała, że na pewno będzie to zerówka, 

przedszkole, klasy VII i klasy IV. 

 

AD. 2 ZAKOŃCZENIE OBRAD. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zakończył XXXIX sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu o godz. 16.30. Protokół zawiera 7 ponumerowanych stron maszynopisu  

i 15 załączników. 

        

                Przewodniczący Rady Miejskiej 

              Krzysztof Czapiewski 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 29.08.2022 r.  


